
Referat FAU møte 11.01.2018. 

Innkallinga gjeld: Bjørn, Hege, Inger Lise, Irene, Mona og Anne 

Fråfall: Irene 

 

Sak 1. Godkjenning av referat frå sist Fau møte. 

Referatet er godkjent. 

Sak 2. Ranselpost. 

Orientering om vedtaket i SU. Innspel frå foreldre og frivillege organisasjonar 

om oppmoding om ny behandling av ranselpost.  

Saka utsatt til neste Fau møte, tirsdag 6.februar. 

Sak 3. Dusjing etter gym. 

 Pga hygieniske årsaker foreslår Fau at borna frå 4.klasse brukar treningstøy og 

dusjar etter gym. 

Sak 4. Tilgang til sosiale medier på 8.klasse sine pc’ar. 

Spørsmål om at det går an å stenge av sosiale nettverk på pc’en. 

Er Pc’en eit skuleverktøy eller kan den også brukast privat?  

Anne tek det med rektor. 

Sak 5. Reklame ved bruk av smarttavle. 

Er det mogleg å finne løysingar slik at borna ikkje ser reklamen på smarttavla? 

Anne tek med rektor. 

Sak 6. Tilbakemeldingar frå klassane. 

Anne tek opp saker med rektor. 

Sak 7. Info frå rektor (pr epost). 

Skulen skårer godt på både foreldre og elevundersøkinga. 

Fau er opptatt av at ein held høgt fokus på forebygging av mobbing, og 

handterer sakene som kjem på ein tydeleg måte. 

Sak 8. Kurs for å søke om penger til Fau. 



Søke kommunen om penger for å gå på kurs. Anne søker. 

Sak 9. Felles Fau for Sandnes +Forsand, kven blir med. 

Anne og Inger Lise blir med. 

Sak 10. Skulefest i februar, kva bidrar Fau med? 

Anne spør rektor. 

Sak 11. 17.mai komite, kva skjer? 

Mona undersøker. 

Sak 12. Eventuelt 

Psykisk helse i skulen. Anne tek med rektor. 

 

Neste Fau møte er tirsdag 6. februar kl 20.00 

 

Referent: Anne 


